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PROTOKÓŁ Nr VII/2011 

z VII sesji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 7 marca 2011r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. 

Obecnych: 20 radnych. Nieobecny radny: Marek Ogrodziński. 

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.9:00. 

 

Mirosław Wacławski  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych, 

− stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję, 

− przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

4. Uchwała w sprawie zmiany budŜetu miasta Szczecinek na rok 2011. 

5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/262/2008 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 października 

2008r. w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis dla przedsiębiorców 

na terenie Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/181/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia z dnia 17 marca 2008r. 

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych 

inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją. 

8. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie realizacji 

przedsięwzięcia pod nazwą „System gospodarki odpadami i budowa zakładu termicznego przekształcania 

odpadów dla miast i gmin Pomorza Środkowego”. 

9. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Koszalińska-Kołobrzeska. 

10. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Kopernika-Winniczna. 

11. Uchwała w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym StraŜy Miejskiej w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu „Kilińskiego” w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych zawierających pow. 4,5% 

alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spoŜycia poza miejscem sprzedaŜy. 

14. Wręczenie Brązowego KrzyŜa Zasługi Pani Barbarze Koladka. 

15. Przekazanie Złotego KrzyŜa Zasługi  pośmiertnie nadanego Wiesławie Dudzińskiej-Stankiewicz. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

18. Wnioski i zapytania radnych. 

19. Zamknięcie  sesji. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta z prośbą o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Kopernika-Winniczna, ujętego w pkt 10, ze względu na to, Ŝe w Osiedlu 

tym w dniu 6 marca 2001r. z uwagi na zbyt niską frekwencję nie doszło do wyboru Rady Osiedla. 

 

Mirosław Wacławski  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− z uwagi na to, Ŝe Burmistrzowi formalnie nie przysługuje prawo wnioskowania o zmianę porządku obrad, 

zgłosił w/w prośbę Burmistrza jak swój wniosek formalny o skreślenie pkt 10 porządku obrad. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała, czy nie byłoby zasadne podjęcie w/w uchwały juŜ na przyszłość, tak aby w przypadku dokonania 

wyboru Rady Osiedla Kopernika-Winniczna miała ona juŜ swój Regulamin? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uchwalenie regulaminu dla rady osiedla, która nie została wybrana, mogłoby oznaczać konieczność 

uchwalenia regulaminów dla pozostałych rad osiedli, które nie zostały wyłonione, 

− wydaje się to być nieuzasadnione, tym bardziej, Ŝe prawdopodobnie trzeba będzie zastanowić się nad 

zmianą zasad dotyczących wyborów do rad osiedli, poniewaŜ pojawiły się pewne błędy, które trudno było 

wcześniej przewidzieć. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe tym bardziej zasadne jest wycofanie projektu tej uchwały z porządku obrad, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do przegłosowania wniosku. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła proponowaną zmianę w porządku 

obrad, dokonując skreślenia pkt 10. 

 

Ad.2.  

Roman Matuszak radny: 

− zgłosił poprawkę do protokołu z sesji Rady Miasta z dnia 31.01.2011r. dot. zadanego przez niego pytania, 

− jego pytanie dotyczyło budynku nr 5 przy ul. Ordona, a nie ul. Wyszyńskiego, jak to mylnie ujęto na s.17 w/w 

protokołu. 

 

Mirosław Wacławski  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w/w poprawka zostanie uwzględniona w w/w protokole, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła protokoły z sesji Rady Miasta  

z dnia 31.01.2011r. oraz z dnia 16.02.2011r., z uwzględnieniem poprawki zgłoszonej przez radnego Romana 

Matuszaka. 
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Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie uchwały,  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 6 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych „Wspólnoty Samorz ądowej”: 

− wyjaśnił, Ŝe to on na posiedzeniu Komisji wstrzymał się od głosu, 

− wprowadzane zmiany dotyczą inwestycji na Mysiej Wyspie, 

− ten teren został przekazany  SzLOT-owi za darmo, 

− nadal trwają jednak postępowania prokuratorskie wobec byłego prezesa SzLOT, 

− Klub Radnych przy głosowaniu nad podjęciem uchwały wstrzyma się od głosu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie toczy się postępowanie prokuratorskie wobec SzLOT, 

− wypowiedź radnego jest insynuacją, Ŝe w SzLOT coś nie jest w porządku, 

− SzLOT wykonuje jednak zadania powierzone, które są zadaniami Miasta, 

− zaproponowany przez SzLOT sposób rozwiązania problematyki rozwoju turystyki jest korzystny dla Miasta, 

− nie widać więc Ŝadnego związku przyczynowo-skutkowego pomiędzy wstrzymaniem się od głosowania przez 

Klub Radnych a inwestycją w Mysią Wyspę, 

− teren ten został przygotowany pod infrastrukturę turystyczną, wybudowany został przystanek dla tramwaju 

wodnego, 

− nie ma tam jeszcze punktu gastronomicznego, który jest potrzebny, 

− dlatego powinno się dalej inwestować w Mysią Wyspę, aby moŜna było ten teren wydzierŜawić, 

− nie rozumie argumentacji radnego Matuszaka. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych „Platformy Obywatelskiej”: 

− Klub Radnych będzie głosował za podjęciem proponowanej uchwały, 

− zgadza się z argumentacją Burmistrza, ale inaczej odbiera wypowiedź radnego Romana Matuszaka, 

− skoro Klub Radnych „Wspólnoty Samorządowej” wstrzyma się od głosu, ale nie będzie przeciwny, to powiew 

optymizmu. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− wypowiedzi Burmistrza oraz radnego Pawła Szycko nie przekonały jej do inwestowania w Mysią Wyspę, 

− SzLOT przegrał sprawę w sądzie z wykonawcą pomostu przy L.O., 

− to pieniądze z projektu CIVITAS, 

− czy zachodzi moŜliwość, Ŝe Miasto będzie musiało oddać te pieniądze, a jeśli tak, to skąd je weźmie? 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− pytanie to nie wiąŜe się z projektem uchwały, 

− poinformował, Ŝe jest obrońcą byłego prezesa SzLOT i wyjaśnił, Ŝe uwagi radnego Romana Matuszaka mają 

się nijak do prowadzonego postępowania karnego, 

− zwrócił uwagę, aby radni zabierając głos odnosili się tylko do projektu omawianej uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, iŜ rozumie, Ŝe lepiej nie odpowiadać na niewygodne pytania, ale uwaŜa, Ŝe ma to związek ze 

SzLOT-em. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe dobrze byłoby trzymać się porządku obrad, 

− zgłaszanie pytań przewidziane zostało w innym punkcie. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę Nr VII/51/2011  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

 

Ad.4.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych „Wspólnoty Samorz ądowej”: 

− analogicznie jak przy poprzedniej uchwale, Klub Radnych wstrzyma się od głosowania. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę Nr VII/52/2011  

w sprawie zmiany bud Ŝetu miasta Szczecinek na rok 2011. 

Ad.5.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− na posiedzeniu Komisji zadał pytanie, jaka jest wartość zamówienia, jeśli chodzi o zaciągnięcie kredytu na 

kwotę 14 mln zł, 

− odpowiedzi nie uzyskał. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− odpowiedź wówczas nie została udzielona, poniewaŜ wartość zamówienia ustala się dopiero w momencie 

ogłoszenia przetargu, 

− przy załoŜeniu, Ŝe kredyt zostanie wzięty w dwóch ratach, łączna kwota zamówienia wyniesie 7.203.752,05zł. 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, Ŝe martwi ją tempo zaciągania przez Miasto kredytów, 

− zapytała, jaki będzie poziom zadłuŜenia Miasta po zaciągnięciu tego kredytu? 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych „Platformy Obywatelskiej”: 

− Klub Radnych będzie głosował za przyjęciem uchwały,  

− zwrócił uwagę, Ŝe to ostatnia uchwała dotycząca zaciągania kredytów w 2011r., 

− poziom załoŜonych kredytów będzie mniejszy o ok. 1 mln zł, 

− to element optymalny. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnosząc się do wypowiedzi radnej Joanny Pawłowicz stwierdził, Ŝe to demagogia, 

− zakłada, Ŝe radna dlatego wypowiada się w ten sposób, Ŝe nie rozumie uchwały, 

− podjęcie uchwały otwiera drogę do ogłoszenia przetargu, którego przygotowanie trwa kilka miesięcy, 

− zostało to uwzględnione wcześniej w uchwale budŜetowej na 2011r., 

− podjęcie proponowanej uchwały nie oznacza, Ŝe kredyt w tej wysokości zostanie skonsumowany,  

− jeŜeli nie skorzysta się z moŜliwości zaciągnięcia całego kredytu, to nic złego się nie wydarzy i nie będzie 

Ŝadnych konsekwencji, 

− moŜna wziąć mniejszą kwotę lub całkowicie wycofać się z zaciągnięcia kredytu, jeśli np. sprzedaŜ mienia 

komunalnego pójdzie zgodnie z oczekiwaniami, 

− moŜliwe więc, Ŝe zostanie wzięty kredyt na mniejszą kwotę pomimo podjęcia proponowanej uchwały, 

−  ale Miasto nie moŜe do tego czasu pozostać bez pewności zabezpieczenia płatności wynikających 

z otrzymywanych faktur.  

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− z uchwały budŜetowej wynika, w jakiej wysokości Miasto moŜe zaciągnąć kredyt. 
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Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− na dzień dzisiejszy stan zadłuŜenia Miasta wynosi 32.477.132,34 zł,  

− do tego trzeba będzie dodać kredyt w kwocie 14 mln zł, 

− zadłuŜenie Miasta na koniec roku moŜe wynieść więc ok. 47 mln zł. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja przeprowadziła kontrole przetargów przeprowadzonych w związku z inwestycjami realizowanymi 

w 2010r., 

− Dyrektor Wydziału Inwestycyjnego wyjaśnił, Ŝe na tych przetargach udało się Miastu zaoszczędzić kilka 

milionów złotych, 

− kredyt przewidziany w proponowanej uchwale moŜe nie będzie brany w całości, Miasto potrafi oszczędzać. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się do Burmistrza Miasta z uwagą, aby w odpowiedziach na pytania radnych Burmistrz mówił 

o problemach, a nie o osobach. 

 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę Nr VII/53/2011 

w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu. 

 
Ad.6.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 
Salę obrad opuścił radny Wiesław Drewnowski. Podczas głosowania obecnych 19 radnych. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr VII/54/2011 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/262/2008 Rady Mias ta Szczecinek z dnia 27 pa ździernika 2008r.  

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomo ści w ramach pomocy de minimis  

dla przedsi ębiorców na terenie Miasta Szczecinek. 
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Ad.7.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych „Wspólnoty Samorz ądowej” : 

− zarówno poprzednia uchwała, jak i omawiana obecnie dotyczą ulg dla przedsiębiorców w związku 

z zatrudnieniem pracowników lub utrzymaniem stosunku pracy, 

− czy w 2010r. jakikolwiek podmiot skorzystał z takiej ulgi? 

− a jeśli nie, to moŜe naleŜałoby to lepiej rozpropagować wśród podmiotów gospodarczych w Szczecinku? 

− Klub Radnych będzie głosował za przyjęciem uchwały. 

 

Na salę obrad powrócił radny Wiesław Drewnowski. Obecnych ponownie 20 radnych. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr VII/55/2011 

w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/181/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia  

17 marca 2008r. w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomo ści w ramach pomocy regionalnej na 

wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych m iejsc pracy zwi ązanych z now ą inwestycj ą. 

 
Ad.8.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych „Wspólnoty Samorz ądowej”: 

− program gospodarki odpadami powinien zostać uchwalony co najmniej 2 lata temu, 

− to program gospodarki odpadami powinien określać kierunki działania, 

− nie wiadomo, co będzie gdy skończy się moŜliwość wywoŜenia odpadów do Trzesieki, 

− nie wiadomo, czy cały strumień odpadów będzie trafiał do spalarni, czy wcześniej będzie w Szczecinku 

prowadzona segregacja odpadów, 

− jaki będzie koszt takiej segregacji, i jak to się przełoŜy na opłaty pobierane od mieszkańców, 

− gdyby były odpowiedzi na te pytania, nie byłoby problemu z głosowaniem, 
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− dlatego Klub Radnych wstrzyma się od głosu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− gdyby przedstawiciele Klubu Radnych „Wspólnoty Samorządowej” byli na posiedzeniu Prezydium Rady przed 

sesją, nie musieliby zadawać tych wszystkich pytań. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych „Platformy Obywatelskiej”:  

− w sprawie odpadów w Klubie Radnych PO nie obowiązuje dyscyplina klubowa, 

− argumenty podniesione przez radnego Romana Matuszaka są słuszne, ale nie na temat, 

− proponowana uchwała to uchwała tylko intencyjna, nie zamykająca drogi do ewentualnej utylizacji 

szczecineckich odpadów w Koszalinie, 

− nie podjęcie tej uchwały zamyka drogę do takiego rozwiązania, 

− zagłosuje za podjęciem proponowanej uchwały. 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, Ŝe inaczej się odpowiada osobom, które nie rozumieją danego zagadnienia, a inaczej tym, którzy 

doskonale wiedzą o co chodzi,  

− dwa lata temu nie było jeszcze wiadomo, jaki będzie kierunek gospodarki odpadami, ani nie było wiadomo 

o pomyśle uruchomienia spalarni w Koszalinie, 

− dwa lata temu takiej spalarni nie było w programie wojewódzkim, nie było teŜ w programie wojewódzkim 

wysypiska w Jeziorkach, nie było poza tym przedsiębiorstw gotowych do prowadzenia tej działalności, 

− program odpadami został przygotowany, ale musiał zostać cofnięty do poprawki ze względu na pewne 

nieaktualne juŜ dane, 

− radny Roman Matuszak był wiceburmistrzem, wówczas powstawały dokumenty w zasadzie nie czytane, 

powstające tylko po to, by były,  

− wszystkie odpady nie mogą iść do spalarni, poniewaŜ kwestie te regulują stosowne przepisy prawa, i radny 

Roman Matuszak musi o tym wiedzieć, skoro go ten temat tak interesuje, 

− trzeba odpady selekcjonować, poniewaŜ nowe prawo nie pozwala przyjmować przez spalarnię odpadów 

niskokalorycznych, 

− proponowana uchwała to procedura zapewnienia Miastu ścieŜki wyboru, jeśli powstanie spalarnia 

w Koszalinie to Miasto przemyśli, czy śmieci wysokokaloryczne przekazywać do Koszalina, 

− dzisiaj nikt nie jest w stanie odpowiedzieć na pytania radnego Romana Matuszaka dotyczące kosztów, 

− w zaleŜności od kosztorysu inwestorskiego i potem faktycznie poniesionych nakładów będzie zaleŜała cena 

za odbiór odpadów, 

− obecnie prowadzone są rozmowy z firmą zajmującą się odbiorem odpadów w celu zapewnienia 100% 

odbioru, ta firma opiera się na wysypisku w Jeziorkach, które obecnie znalazło się w programie wojewódzkim, 

− gdy tak się stanie to Miasto będzie jedną z niewielu w Polsce gmin, gdzie nie będzie podwyŜszona cena,  

− zdaniem Burmistrza radny Roman Matuszak nie jest zainteresowany problemem odpadów, i nie wiadomo 

przeciwko czemu występuje. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, Ŝe wysłuchała wypowiedzi Burmistrza z przykrością, 
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− radni podejmują decyzje w oparciu o dane i fakty, a w tym przypadku takich danych nie ma, 

− wyjaśniła, Ŝe była na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska i nie uzyskała odpowiedzi na te pytania, 

− radni mają prawo wiedzieć i znać odpowiedzi, aby nie podejmować decyzji zbyt pochopnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił się do radnych z prośbą o czytanie uzasadnień projektów uchwał, wyjaśniając, Ŝe proponowana 

uchwała to jeszcze nie decyzja przesądzająca, ale tylko forma listu intencyjnego. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, Ŝe z przykrością wysłuchał wypowiedzi Burmistrza, 

− program to dokument przewidujący co dopiero nastąpi, a Burmistrz mówi o dokumencie określającym co się 

juŜ stało, zdaniem radnego Burmistrz nie rozumie, Ŝe ustawa nakazuje posiadanie przez gminę programu 

gospodarki odpadami. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił o wypowiadanie się tylko na temat omawianego projektu uchwały. 

 

Paweł Szycko radny:   

− przyłączył się do apelu Przewodniczącego Rady Miasta, aby skupić się na treści proponowanej uchwały, 

− uwagi radnych Romana Matuszaka i Joanny Pawłowicz są istotne, cena za odbiór odpadów jest sprawą 

najwaŜniejszą, ale dziś trzeba taką uchwałę podjąć, aby mieć zapewnioną alternatywę odbioru odpadów, 

radni „Wspólnoty Samorządowej” o tym wiedzą, 

− nie naleŜy zadawać pytań, na które dziś odpowiedź jest nie moŜliwa, 

− zwrócił się do radnych z Klubu Radnych „Wspólnoty Samorządowej”, aby przed glosowaniem jeszcze raz 

przemyśleli swoje stanowisko, 

− dla mieszkańców głosowanie przeciwko podjęciu uchwały będzie sygnałem, Ŝe zamyka się drogę do 

ewentualnego rozwiązania, choć nie wiadomo jeszcze ile to będzie kosztowało. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska : 

− uwaŜa, Ŝe cena za odbiór odpadów nie jest sprawą najwaŜniejszą, ale to, co ze śmieciami i odpadami 

zostanie zrobione, niezaleŜnie od ceny, która trzeba będzie zapłacić, 

− program gospodarki odpadami to doprecyzuje, ma to nastąpić jeszcze  w tym roku.  

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− próba uchwalenia takiego programu sięga 2000r., ale wtedy równieŜ nic z tego nie wyszło, 

− trudno dziś zamykać drogę do jednego z moŜliwych rozwiązań, 

− to temat bardzo pilny. 

 

Leszek Ogar Prezes PGK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− proponowana uchwała jest zgodna z zapisem wojewódzkiego programu gospodarki odpadami, 

− mówiąc o spalarni odpadów w Koszalinie mowa jest o odpadach wysokokalorycznych, 

− pozostałe odpady trafią do Jeziorek, 
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− dzisiaj nie wiadomo, czy odpady do spalarni w Koszalinie będą transportowane przez firmę z Koszalina, czy 

będzie je musiało dostarczyć do Koszalina Miasto, 

− trzeba zapomnieć o programie powiatowym, poniewaŜ teraz obowiązywać będzie tylko program wojewódzki. 

 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę nr VII/56/2011  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie porozumienia mi ędzygminnego w zakresie realizacji 

przedsi ęwzięcia pod nazw ą „System gospodarki odpadami i budowa zakładu termi cznego 

przekształcania odpadów dla miast i gmin Pomorza Środkowego”. 

Ad.9.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr VII/57/2011  

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Koszali ńska-Kołobrzeska.  
 
 
Ad.10. Skre ślony.  
 
 

Ad.11.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 
Grzegorz Grondys Komendant Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku: 

− poprosił o naniesienie poprawki w treści proponowanej uchwały poprzez dodanie cyfr „94” przed numerem 

faksu i numerem telefonu SM. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z tym, Ŝe Komendantowi  StraŜy Miejskiej nie przysługuje prawo zgłaszania poprawek do projektu 

uchwały, przedstawił w/w poprawkę jako wniosek własny, 

− i ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad zgłoszoną poprawką, proponując zmianę w § 1 pkt 3 

uchwały poprzez dodanie cyfr „94” przed nr faksu SM: „94/3740544” oraz przed nr telefonu SM: 

„94/3724609”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr VII/58/2011  

w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku.  

 
Ad.12.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr VII/59/2011  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego terenu 

„Kili ńskiego” w Szczecinku. 

Ad.13.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− wyraził dezaprobatę wobec przedstawionej propozycji, 

− ze względów społecznych nie powinno się zwiększać ilości punktów sprzedaŜy alkoholu. 

 



 12

Janusz Rautszko radny: 

− zapytał, od jakiego czasu obowiązuje w mieście dotychczasowa ilość tych punktów? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ta ilość obowiązuje od kilkunastu lat i nie ulegała zmianie, 

− uwaŜa, ze to zły pomysł, aby liczbę punktów sprzedaŜy określało Miasto, 

− skoro jednak jest taki wymóg ustawowy, to ilość punktów sprzedaŜy naleŜy ustalać na takim poziomie, aby 

nie blokować rozwoju gospodarczego, w przeciwnym razie sprzedawcy mogą przechodzić do tzw. szarej 

strefy, 

− to rynek powinien dyktować warunki a nie Rada Miasta, czy urzędnicy, 

− gdyby były jakieś badania odnośnie wpływu ilości punktów sprzedaŜy alkoholu na wielkość spoŜycia alkoholu, 

to moŜna byłoby mówić o negatywnym wpływie, ale w Polsce dotychczas nikt tego nie udowodnił, 

− środki finansowe uzyskane z tytułu opłat za wydawanie zezwoleń na sprzedaŜ alkoholu Miasto przeznacza 

na cele społeczne, 

− obecnie ilość tych punktów zbliŜa się do granic zapotrzebowania, dlatego lepiej ten limit rozszerzyć, 

− uwaŜa, Ŝe nie ma to Ŝadnego wpływu na rozpijanie społeczeństwa. 

 

Paweł Szycko radny: 

− zgodził się ze stanowiskiem Burmistrza, 

− osobiście wolałby, aby nie było potrzeby podejmowania tej uchwały poniewaŜ w Polsce takie ograniczenia 

prowadziły do patologii, 

− nawiązał do treści ustawy uchwalonej w 1982r. tj. w  cięŜkich czasach stanu wojennego, 

− nie podjęcie jednak obecnie uchwały o zwiększeniu liczby punktów sprzedaŜy alkoholu byłoby ograniczeniem 

działalności gospodarczej. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− ustawa nakłada na gminę obowiązek dbania o ograniczenie dostępu do spoŜycia alkoholu, 

− uwaŜa, Ŝe skoro ustalenie ilości punktów sprzedaŜy alkoholu leŜy w kompetencji Rady Miasta, to trzeba 

problem przeanalizować, 

− zwiększenie o małą ilość moŜe być zasadne w związku z poszerzeniem granic miasta. 

 

Roman Matuszak radny: 

− uchwała obowiązuje od 12 lat, czyli od 12 lat obowiązuje limit 75 punktów sprzedaŜy, przy ścierających się 

w międzyczasie poglądach na ten temat, 

− nie ma potrzeby zwiększania ilości punktów sprzedaŜy, pewne sklepy uległy likwidacji, a w ich miejsce 

pojawiły się nowe, 

− postuluje, aby pozostawić dotychczasowy limit. 

 
Paweł Szycko radny: 

− dostępność do kupna alkoholu nie ma związku z jego spoŜyciem, to demagogia. 
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Janusz Rautszko radny: 

− jeŜeli nie powinno się ograniczać rozwoju działalności gospodarczej, to moŜe lepiej od razu uchwalić limit 

np. na poziomie 500 punktów sprzedaŜy? 

− jeśli jednak dotychczasowy limit wystarczał, to liczba 75 punktów moŜe być nadal wystarczająca, 

− trzeba się zdecydować, albo 5 albo 500 punktów więcej. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zapytał radnych, czy zgłaszają konkretne poprawki do projektu uchwały? 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, Ŝe to tylko dyskusja. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− gdyby określić limit na poziomie 500 punktów, to byłaby to kpina  z ustawy, a tego nie powinno się robić,  

− skoro liczba punktów sprzedaŜy alkoholu zbliŜa się w mieście do obowiązującego limitu, to naleŜy się 

zastanowić, czy zwiększyć ten limit, czy nie, 

− wie, Ŝe w Klubie Radnych Platformy Obywatelskiej nie obowiązuje w tej kwestii dyscyplina klubowa, i kaŜdy 

radny zagłosuje zgodnie ze swoim przekonaniem. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zakazami sprzedaŜy niczego się nie wyegzekwuje, 

− w przypadku łamania prawa karami moŜna osiągnąć cel, ale nie da się regulować rynku, 

− limit nie był zmieniany przez 12 lat, ale te 12 lat juŜ minęło. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− zgłosił formalną poprawkę do projektu uchwały, aby w § 1 ilość punktów sprzedaŜy zamiast „90” określić na 

poziomie „80”. 

 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad zaproponowaną poprawką. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 3 głosami „za”, przy 17 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymał się” nie 

przyjęła zaproponowanej poprawki. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił głosowania nad podjęciem uchwały w zaproponowanym pierwotnie brzmieniu. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  11 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” oraz 2 głosach „wstrzymujących 

się”  podjęła: 

uchwał ę nr VII/60/2011  

w sprawie ustalenia liczby punktów sprzeda Ŝy napojów alkoholowych zawieraj ących pow. 4,5% alkoholu 

(z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spo Ŝycia poza miejscem sprzeda Ŝy. 
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Ad. 14.  Wręczenie Br ązowego Krzy Ŝa Zasługi Pani Barbarze Koladka.  

Marcin Zydorowicz Wojewoda Zachodniopomorski: 

− w imieniu Prezydenta RP wręczył odznaczonej Brązowy KrzyŜ Zasługi. 

 

Ad. 15.  Przekazanie  Złotego Krzy Ŝa Zasługi nadanego po śmiertnie Wiesławie Dudzi ńskiej-Stankiewicz.  

Przed przekazaniem odznaczenia odbyła się kilkuminutowa prezentacja multimedialna sylwetki Wiesławy 

Dudzińskiej-Stankiewicz. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− scharakteryzował postać i działalność Wiesławy Dudzińskiej-Stankiewicz. 

Marcin Zydorowicz Wojewoda Zachodniopomorski: 

− w imieniu Prezydenta RP przekazał Złoty KrzyŜ Zasługi męŜowi nie Ŝyjącej juŜ Wiesławy Dudzińskiej-

Stankiewicz. 

 

Po w/w uroczystościach, Wojewoda Zachodniopomorski poprosił o umoŜliwienie krótkiej wypowiedzi. 

 

Marcin Zydorowicz Wojewoda Zachodniopomorski: 

− w 2009r. powstała nowa ustawa określająca kompetencje wojewody w zakresie ochrony środowiska, 

− Urząd Wojewódzki zajmuje się takŜe zarządzaniem kryzysowym, starając się nieść pomoc wszędzie tam, 

gdzie zachodzi taka potrzeba, 

− poza tym sprawuje nadzór nad samorządem terytorialnym, sprawdzając zgodność podejmowanych uchwał 

z obowiązującym prawem, 

− decyzje rad są jednak samodzielne, wojewoda bada tylko ich zgodność z prawem, 

− Szczecinek w województwie klasyfikuje się w czołówce samorządów działających poprawnie, 

− od stycznia 2011r. uruchomiony został w szpitalu Szczecinku nowy oddział ratunkowy, ma powstać system 

ratownictwa medycznego, 

− są co prawda jeszcze pewne braki, ale do końca tego roku mają zostać usunięte, 

− dołoŜy starań, aby w Szczecinku powstało lądowisko dla helikopterów medycznych, ale to się wiąŜe ze 

spełnieniem wielu wymogów i będzie trudne, 

− Szczecinek wyróŜnia się w aplikowaniu o środki unijne, aplikował w kaŜdej edycji, i w większości przypadków 

otrzymał dofinansowanie, 

− jest kilka spraw,. które trzeba ruszyć, np. w zakresie ochrony środowiska, 

− zaprosił do dalszej współpracy w kolejnych latach. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− liczy, Ŝe współpraca będzie się układała tak dobrze, jak dotychczas. 

 

Ad.16.Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  

Roman Matuszak radny: 
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− z informacji prasowych wynika, Ŝe Burmistrz był w lutym z wizytą w Niemczech, ale w sprawozdaniu tego nie 

ma, 

− jaki przebieg miała ta wizyta? czy wypracowane zostały jakieś wspólne stanowiska? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przeprosił, Ŝe ta informacja nie znalazła się w sprawozdaniu, poniewaŜ była to wizyta słuŜbowa i oficjalna, 

a nie prywatna, na zaproszenie Burmistrza Neusterlitz, 

− chodziło o otrzymanie pieniędzy z POMERANII na wspólny projekt, polegający na przebudowie budynku 

SzLOT i zbudowaniu nowego w miejscu, gdzie poprzednio była tzw. harcówka, 

− projekt nie spotkał się ze zrozumieniem ze strony Komitetu Monitorującego, 

− Burmistrz Neusterlitz spotkał się w tej sprawie z władzami landu a Burmistrz Szczecinka z przewodniczącym 

POMERANII, jest więc szansa, Ŝe pod koniec roku będą jednak środki i będzie moŜna powrócić do tematu, 

− poza tym podczas w/w wizyty zwiedził dwa obiekty: ośrodek szkolenia policji oraz nowy szpital oddany do 

uŜytku w ubiegłym roku, 

− ma nadzieję, Ŝe pewne rozwiązania zastosowane w tym szpitalu uda mu się przekazać dyrektorowi szpitala 

w Szczecinku, 

− zaprosił samorządowców niemieckich do Szczecinka, rada w Neusterlitz liczy 29 osób, składa się z wielu 

partii i opcji politycznych, zaproszenie przyjęli wszyscy radni,  

− proponuje zorganizowanie wówczas uroczystej sesji  Rady Miasta  Szczecinek, najlepiej w sobotę rano 

w maju, to waŜne dla współpracy między miastami, 

− modelowym przykładem takiej współpracy jest wymiana między szkołami muzycznymi w zaprzyjaźnionych 

miastach, 

− dojdzie teŜ do rewizyty, jeśli radni Rady Miasta Szczecinek będą chcieli. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za wyczerpującą odpowiedź. 

 

Ad. 17. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta . 

Brak uwag. 

 

Ad.18.  Wnioski i zapytania radnych . 

Wiesław Drewnowski radny: 

− zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki, aby Komisja zainteresowała 

się sportem dla dorosłych, 

− jeśli nie znajdzie się pomoc finansowa dla tych klubów, to miasto moŜe nie mieć sportu wyczynowego na 

odpowiednim poziomie. 

 

Joanna Pawłowicz radna; 

− zaprosiła zainteresowanych na spotkanie poświęcone udziałowi organizacji pozarządowych w lobbingu 

ekologicznym, które odbędzie się w dniu 16.03.2011r. o godz.17:00 w SzSM. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych pytań i wniosków stwierdził, Ŝe porządek obrad został wyczerpany, 

− zamknął sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.11:00. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski 


